



No. 9
no

FOR IMMEDIATE RELEASE
POUR DIFFUSION IMMEDIATE

FEBRUARY 10, 1971
LE 10 FEVRIER 1971

C
O
M
M
U
N
I
Q
U
É

SIGNING OF CANADA-ISRAEL AIR AGREEMENT/
SIGNATURE D'UN ACCORD AERIEN ENTRE LE CANADA ET ISRAEL

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, announced that an Air Services Agreement with the Government of Israel was signed today in Ottawa. The Agreement was signed by Mr. Sharp on behalf of the Government of Canada, and by His Excellency Mr. Ephraim Evron, Ambassador of Israel to Canada.

The Agreement provides for the operation of scheduled air services between Canada and Israel via intermediate points in Europe. The designated carriers will be CP Air and El Al Israel Airlines.

Services will be inaugurated at the end of March, with the two carriers offering a total of five round trips per week, building up to eight round trips a week by the end of April.

The conclusion of this Agreement on air services is a further manifestation of the friendly relations between Canada and Israel, which embrace a broad range of governmental and other contacts.

* * *

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Mitchell Sharp, vient d'annoncer qu'un accord avec le Gouvernement d'Israël en matière de transport aérien a été signé aujourd'hui à Ottawa. Cet accord a été signé par M. Sharp, au nom du Gouvernement canadien, et par Son Excellence M. Ephraim Evron, ambassadeur d'Israël au Canada.

L'accord porte sur la mise en service de lignes aériennes entre le Canada et Israël, avec escales intermédiaires en Europe. Les compagnies désignées seront CP Air et la compagnie israélienne El Al.

Les lignes commenceront à fonctionner à la fin de mars, les deux compagnies assurant au total cinq voyages aller-retour par semaine; ce chiffre sera porté à huit voyages aller-retour par semaine à la fin d'avril.

La conclusion de cet accord sur les services aériens est une nouvelle manifestation, entre le Canada et Israël, des relations amicales multiples qui lient les deux pays, sur les plans gouvernemental et privé.